
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 25. april 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 249
På samrådet den 18. april 2024, om BUU alm. del – samrådsspørgsmål E-G, udtalte 
ministeren, at man har valgt at følge KL's ønske om at fjerne indberetningspligten på nor-
meringer på institutionsniveau. Vil ministeren oplyse, hvem ministeriet har rådført sig med 
i den sammenhæng, og om ministeren ikke er enig i, at aftalepartierne bag den del af 
aftalen om minimumsnormeringer, der omhandler opgørelser på institutionsniveau, havde 
kunnet bidrage med vigtige perspektiver i forhold til værdien af at sikre gennemsigtighed, 
da dette var en væsentlig del af forhandlingerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Helene Liliendahl Brydensholt (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på helene.brydensholt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Karina Adsbøl
formand
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